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استان فارساستان فارس
خرمبید

بهره برداری و کلنگ زنی تعدادی 
پروژه آبرسانی در مرکز شهرستان 

خرمبید هم زمان با پایان هفته دولت

همزمان با آخرین روز از هفته دولت طی مراسمی با حضور 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس و قائم مقام 
شرکت آب و فاضلاب این استان، چند پروژه آبرسانی امور 
یا  رسید  بهره برداری  به  در صفاشهر  خرمبید  شهرستان  آبفا 

عملیات اجرای آن آغاز شد.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
ایام  از  روز  آخرین  با  همزمان  فارس،  استان  آبفا  شرکت 
نام شهدای دولت به ویژه  هفته دولت و گرامیداشت یاد و 
شهیدان رجایی و باهنر، و  با حضور دکتر محبی پور معاون 
منظور  به  که  فارس  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی، 
اجرایی چند  یا آغاز عملیات  بهره برداری  مراسم  حضور در 
پروژه آبرسانی به شهرستان خرمبید سفر کرده بود، به اتفاق 
فارس،  استان  آبفا  شرکت  مقام  قائم  اینالو  زنگنه  جاسب 
هادی پور فرماندار شهرستان خرمبید، مصلح مدیرعامل مجمع 
خیرین آبرسان استان فارس، محمدعلی آزادی مدیر امور آبفا 
خرمبید و جمعی از مسئولین شهرستان، با حضور در محل چاه 
شماره ۸ آب شرب صفاشهر، کلنگ اجرای خط انتقال این 
چاه تا مخزن موجود، به طول ۲۹۰۰ متر و اعتبار ۱۷ میلیارد 
ریال و همچنین کلنگ حفر چاه شماره ۱۰ صفاشهر با اعتبار 

۱۵ میلیارد ریال را به زمین زد.
قائم مقام  این آیین، جاسب زنگنه  بنا بر همین گزارش در 
شرکت آبفا استان فارس طی بیاناتی از گروه جهادی سحاب 
که اجرای این پروژه ها را در حداقل زمان، با کیفیت بالا و 
هزینه اندک متقبل شده است، تقدیر نمود و ابراز امیدواری 
از  بسیاری  استان  در  جهادی  گروه های  یاری  با  تا  کرد 

گره های موجود در اجرای پروژه های عمرانی باز شود.
اجرایی  عملیات  آغاز  آیین  از  پس  می افزاید:  گزارش  این 
این پروژه ها مسئولان استانی و شهرستان در محل چاه شماره 
با  از این چاه که  ۹ صفاشهر گرد هم آمدند و بهره برداری 
صرف اعتباری بالغ بر ۳۵ میلیارد ریال به مرحله بهره برداری 
رسیده است، رسماً آغاز شد. در پایان روز پرکار امور آبفا 
شهرستان خرم بید، با حضور معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
شرب  آب  توزیع  شبکه  پروژه  مسئولین،  سایر  و  استاندار 
مسکن ۱۰۸ واحدی خیرساز آفتاب صفاشهر که با اعتباری 
بالغ بر ۶ میلیارد ریال اجرا گردیده است، مورد افتتاح قرار 

گرفت.
بید  خرم  شهرستان  فرماندار  گشایش،  برنامه  این  حاشیه  در 
ضمن تجلیل از زحمات شرکت آبفا فارس و مدیر امور آبفا 
شهرستان خرمبید و پرسنل این امور، اظهار داشت: تا هفته 
گذشته قرار بر این بود تا فقط آیین کلنگ زنی چند پروژه 
آبرسانی برگزار شود که با همت و تلاش شبانه روزی مدیر 
و پرسنل امور آبفا شهرستان خرم بید، طی کمتر از یک هفته 
بهره برداری  مرحله  به  آبرسانی  پروژه های  از  دیگر  تعدادی 
پرسنل  و  مدیران  بودن  جهادی  بیانگر  مهم  این  که  رسید 

آبفاست.

افتتاح و کلنگ زنی چند پروژه 
آبرسانی در بخش مشهد مرغاب 

شهرستان خرمبید هم زمان 
با هفته دولت

همزمان با هفته دولت طی مراسمی با حضور معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری فارس و قائم مقام شرکت آب و 
فاضلاب این استان، چند پروژه آبرسانی امور آبفا شهرستان 
خرمبید در بخش مشهد مرغاب مورد بهره برداری یا کلنگ 

زنی قرار گرفت.
از روابط عمومی  نقل  به  دریافتی روزنامه طلوع  به گزارش 
شرکت آبفا استان فارس، همزمان با آخرین روز از ایام هفته 
دولت و گرامیداشت یاد و نام شهدای دولت طی حیات طیبه 
انقلاب اسلامی، طی مراسمی با حضور دکتر محبی پور معاون 
زنگنه  جاسب  فارس،  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی، 
اینالو قائم مقام شرکت آبفا استان فارس، هادی پور فرماندار 
آبرسان  خیرین  مجمع  مدیرعامل  مصلح  خرمبید،  شهرستان 
خرمبید،  آبفا  امور  مدیر  آزادی  محمدعلی  فارس،  استان 
قادرآباد،  جمعه  امام  مرغاب،  مشهد  و  مرکزی  بخشدارهای 
شهرستان،  مسئولین  از  جمعی  و  قادرآباد  آبفا  اداره  رئیس 
مشهد  بخش  مکعبی  متر   ۱۵۰۰ شرب  آب  ذخیره  مخزن 
مرغاب با صرف اعتبار  ۱۰ میلیارد ریالی از محل اعتبارات 
موسسه خیریه همیاران عمران حضرت ولیعصر )عج( خرمبید 

و اعتبارات استانی در مدار بهره برداری قرار گرفت. در این 
با بیان اینکه عزم دولت بر این است که  مراسم محبی پور 
افتتاح قرار نگیرد از گشایش  نیمه تمامی مورد  هیچ پروژه 
امیدوارم  نمود و گفت:  ابراز خرسندی  آبرسانی  پروژه  این 
این پروژه بر جمعیت ۴۰۰۰ نفری منتفع از آن مبارک باشد.
این  از  بهره برداری  آغاز  از  پس  حاکیست،  گزارش  همین 
مخزن ذخیره آب، در نقطه دیگری از شهر قادرآباد عملیات 
اجرایی شبکه توزیع آب شرب شهرک یک و یک قادرآباد 
اعتبار آن  میلیارد ریال که  اعتبار ۱۸  با  به طول ۶ کیلومتر 
توسط موسسه خیریه همیاران عمران حضرت ولیعصر )عج( 
امید  که  شد  آغاز  است،  گردیده  تأمین  خرمبید  شهرستان 
نیاز،  مورد  اعتبار  موقع  به  قرار گرفتن  اختیار  در  با  می رود 
عملیات اجرایی آن در موعد مقرر به اتمام و این پروژه در 

مدار بهره برداری قرار گیرد.

استان بوشهراستان بوشهر
مدیرکل بنیاد مسکن استان بوشهر:

روستاهای بوشهر نیازمند بازنگری 
طرح هادی هستند

از  برخی  اینکه  بابیان  بوشهر  استان  مسکن  بنیاد  مدیرکل 
محدوده های روستایی این استان قدیمی است، گفت: روستاها 

نیازمند بازنگری طرح هادی هستند.
سازمان  رئیس  با  نشست  در  مقدم  علیرضا  مهر،  گزارش  به 
برای  کرد:  اظهار  بوشهر  استان  ریزی  برنامه  و  مدیریت 
مورد  مطالعات  استان  در  روستایی  منظومه های  طرح  اجرای 
نیاز صورت گرفته و نقاط ضعف و توانمندی ها احصاء شده، 
که امیدواریم سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان این مهم 

را در شورای برنامه ریزی استان جهت اجرا تصویب کند.
اجرای طرح های هادی در سطح روستاهای  به  اشاره  با  وی 
استان بوشهر، بیان کرد: دولت طی ۴ سال گذشته هیچگونه 
اعتباری برای مطالعات طرح هادی در روستاها اختصاص نداد 
و همین امر موجب عقب ماندگی برخی روستاها در استان 

شده است.
وی تأکید کرد: برخی از محدوده های روستایی قدیمی است 
و روستاها نیازمند بازنگری طرح هادی هستند که این مهم از 

مطالبات به حق و جدی مردم است.
این مقام مسئول با اشاره به آسفالت معابر روستایی در استان 
قریب  رایگان  قیر  اعتبارات  محل  از  پارسال  گفت:  بوشهر 
بر یک میلیون و ۴۰۰ هزار متر مربع با اعتبار ۹۴۶ میلیارد 
ریال در ۱۶۳ روستا  آسفالت در روستاهای این استان اجرا 

شده است.

رئیس اتاق بازرگانی بوشهر 
خواستار تامین اعتبار لایروبی کانال 

دسترسی این بندر شد
با توجه به اهمیت  اتاق بازرگانی بندر بوشهر گفت:  رئیس 
پهلوگیری  در  بندر  این  دسترسی  کانال  لایروبی  پروژه 
کشتی های با تناژ ۵۰ هزار تن و تأثیر آن در رشد اقتصادی 
استان، انتظار است مجلس شورای اسلامی برای تأمین بودجه 

آن تلاش کند.
نشست  در  گزدرازی  خورشید  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
و  صنایع  کمیسیون  رئیس  با  بوشهر  استان  صنعتی  فعالان 
از مهمترین  معادن مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: یکی 
شده  جذب  ترافیک  محل  از  بوشهر  استان  درآمدی  منابع 
توسط بندر بوشهر است که این منبع درآمدی به علت اعلام 
تأمین  توانایی  نداشتن  بر  مبنی  دریانوردی  و  بنادر  سازمان 
تردید  بدون  تعمیق آن  یافتن لایروبی کانال و  ادامه  اعتبار 
این منبع درآمدی را دچار مخاطره می کند و بنادر استان های 
دیگر علاوه بر برخورداری از امتیاز پهلوگیری کشتی های با 
ظرفیت ۵۰ هزار تن به بالا، در رقابت بندر بوشهر را حذف 

می کنند.
وی بیان کرد: در این زمینه انتظار می رود مجلس به طریق 
مقتضی تأمین اعتبار تعمیق کانال بوشهر و ایجاد سپر حفاظتی 

را به دولت تأکید کند.
بوشهر  بندر  دسترسی  کانال  عمق  شد:  یادآور  گزدرازی 
اکنون ۱۰ متر و با قابلیت تردد شناورهای ۳۰ هزار تنی است 
این  تنی  هزار   ۵۰ تردد کشتی های  در  تسهیل  هدف  با  که 

عمق باید به ۱۵ متر افزایش یابد.
عدم بازگشت ارز حاصل از صادرات به قطر باعث دلسری 

صادرکنندگان
مسائل  از  یکی  داد:  ادامه  بوشهر  بندر  بازرگانی  اتاق  رئیس 
و مشکلات اساسی صادرکنندگان محصولات ایرانی به قطر 
آن  به  صادرات  به  نسبت  را  آنان  که  است  ارز  بازگشت 
کشور دلسرد کرده و به نظر می رسد که مجلس باید علاوه 
بر بازنگری به بخشنامه های بانک مرکزی در بازگشت ارز 
از بازارهایی که تجار به صورت سنتی با آنها مراوده تجاری 

دارند ترتیبی لحاظ کند تا صادرکنندگان محصولات ایرانی 
به قطر تا پایان جام جهانی از بازگشت ۵۰ درصد ارز حاصل 

از صادرات خود معاف باشند.
از  قبل  واردکنندگان  ورودی  حقوق  سود  محاسبه  حذف 

خرداد با نرخ ایی. تی. اس
قانون  تبصره هفت  بند »هـ«  با  مطابق  داد:  ادامه  گزدرازی 
بودجه سال ۱۴۰۱ نرخ ترجیحی محاسبه سود حقوق ورودی 
به نرخ ایی. تی.اس تغییر پیدا کرده است که اعلام اعمال این 

موضوع از ابتدای خرداد صورت گرفته است.
گمرک  داد:  ادامه  بوشهر  بندر  بازرگانی  اتاق  رئیس 
واردکنندگانی که قبل از  تاریخ یاد شده مبادرت به ورود 
کالا کردند نیز  مابه التفاوت نرخ ارز را از آنان طلب کرده 

است.
وی گفت: تجار با عنایت به اموراتی مانند قیمت گذاری، رصد 
نگهداری  به  قادر  تعزیراتی  و  نظارتی  دستگاه های  سوی  از 
کالای خود و یا افزایش قیمت نبودند و قبل از تاریخ یک 
خرداد مجبور به فروش خود بر مبنای محاسبه نرخ ترجیحی 
بودند و حال مواجه به مطالبه نامه های گزاف و فروش کالا 
به نرخ ارز ترجیحی آنان را در آستانه ورشکستگی قرار داده 
است که در این زمینه از مجلس درخواست می شود با یک 
طرح اصلاحی این امر را در بند »هـ« تبصره ۷ قانون بودجه 

به طریق مقتضی لحاظ کند.
از  ماهی  و  میگو  پرورش دهندگان  معافیت  ضرورت 

پرداخت وجه جزء »و« تبصره ۸ قانون بودجه
گزدرازی گفت: یکی از مزیت های صادراتی استان بوشهر، 
ماهی و میگوی پرورشی است که از منظر ارزآوری، اشتغال 
و بسیاری از مؤلفه های دیگر دارای اهمیت بالایی است اما 
هر ساله با چالش های زیادی در مسیر صادرات اعم از افزایش 
هزینه های تولید، فرآوری و حمل و نقل دریایی و تحریم ها 

مواجه است.
وی افزود: مدیر کل دفتر صادرات گمرک کشور با استناد 
جبران  منظور  )به  جاری  سال  قانون   ۸ تبصره  »و«  جزء  به 
صادرات  طریق  از  که  کشور  از  مجازی  آب  صادرات 
نیم درصد  محصولات کشاورزی و غذائی صورت می گیرد 
ابتدای سال جاری  از  از ارزش محصولات صادراتی مذکور 
دریافت می شود( اعلام کرده است که علاوه بر محصولات 
از  گرفته  بر  آب های  در  که  آبزیانی  بر،  آب  کشاورزی 
بند  این  مشمول  نیز  می یابند  پرورش  فارس  خلیج  دریای 
قانونی قرار گیرند که این موضوع می تواند صادرات ماهی و 

میگوی استان بوشهر را با چالش جدی مواجه کند.
میگو  و  ماهی  پرورش  در  که  آنجا  از  داد:  ادامه  گزدرازی 
فقط از آب خلیج فارس استفاده می شود که متصل به آب های 
بین المللی است و هیچگونه تأثیری در کمبود منابع آب در 
میگوی  و  ماهی  که  می رود  انتظار  مجلس  از  ندارد،  کشور 
پرورشی و دریایی را از جزء »و« تبصره ۸ قانون بودجه سال 

۱۴۰۱ معاف کنند.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
استاندار هرمزگان:

ابر شهر گردشگری دریایی ایران 
در هرمزگان احداث می شود

 
طرح های  از  بهره برداری  آیین  در  هرمزگان  استاندار 
دریایی  گردشگری  ابرشهر  احداث  از  بندرعباس  شهرداری 

ایران در هرمزگان خبر داد.
به گزارش ایسنا، مهدی دوستی در حاشیه آیین بهره برداری 
ما  ملاک  داشت:  اظهار  بندرعباس  شهرداری  پروژه های  از 
برای حضور در آیین افتتاح پروژه ها میزان مبالغ تخصیصی 
و بودجه طرح ها نیست بلکه میزان تأثیری است که بر روی 
زندگی مردم دارد، پروژه های مرتبط با حوزه های شهری از 

این حیث حائز اهمیت هستند.
زیبایی  شهر  می بینیم  وقتی  خورد  حسرت  باید  افزود:  وی 
وجود  همچون  بی نظیری  پتانسیل های  با  بندرعباس،  مثل 
بهره برداری  برای  کوه گنو و ساحل زیبا و بکر بستر لازم 
مردم از ثروت های خدادادی خود را ندارد به همین منظور از 
پروژه های شهری حمایت مادی و معنوی می کنیم تا بتوانیم 

کیفیت زیست شهری در بندرعباس را افزایش دهیم.
مالی  منابع  تأمین  ما در حوزه  بیان کرد:  استاندار هرمزگان 
انتقال  می کنیم،  دنبال  که  راهبردی  اصلی ترین  شهرداری، 
پرونده های مالیاتی صنایع به استان است، از این رو بایستی در 
کنار این پرونده ها، دفاتر اصلی و حساب ها را به استان منتقل 
کنیم، روز گذشته هم در تهران جلساتی با این موضوع داشتیم 
که جلسات خوبی هم بود، ۵۰ پرونده باید کامل منتقل شوند 
و ۱۴ پرونده هم ناقص انتقال پیدا کرده اند که این پرونده های 

ناقص را هم جزو پرونده های مالیاتی منتقل نشده می دانم.
پرونده   ۶۴ تصریح کرد:  هرمزگان  در  دولت  عالی  نماینده 
نشده  منتقل  استان  به  هنوز  که  داریم  بزرگ  شرکت های 
است و اگر مالیات آن ها انتقال پیدا کند وضعیت بودجه ها و 

اعتبارات در داخل استان متحول خواهد شد.

دوستی ادامه داد: شهر دریایی را نباید با مدل سنتی اداره کنیم 
و با پارک های سنتی و جدول گذاری ها کار را پیش ببریم؛ 
حتماً باید از بستر دریابی استفاده شود و طرح های خلاقانه و 
جسورانه اجرا شود تا بتوانیم بندرعباس را به عنوان یک شهر 

مدرن در عرصه ملی معرفی کنیم.
وی تصریح کرد: در حوزه گردشگری دریایی یک پروژه 
بسیار مهم و ایجاد یک ابر شهر گردشگری دریایی خواهیم 
داشت که در ایجاد آن سه وزارتخانه راه و شهرسازی، میراث 
فرهنگی و گردشگری و وزارت کشور نقش آفرینی خواهند 
نقطه در شهر  این پروژه طرحی بی نظیر است که دو  کرد، 
بندرعباس و یک نقطه در جزیره هرمز را شامل می شود تا 

مثلث ابتدایی ابر اکوسیستم دریایی ما را شکل دهد.

کیش

معاون عمرانی سازمان منطقه آزاد کیش:

کیش ۳۳ طرح عمرانی در حال 

 
تکمیل دارد

معاون عمرانی سازمان منطقه آزاد کیش گفت: هم اکنون ۳۳ 
طرح عمرانی در این جزیره با ۲۰ هزار میلیارد ریال اعتبار 

پیش بینی شده در حال تکمیل است.
سعید پورزادی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: 
هم اکنون عملیات اجرایی تمام طرح های نیمه تمام دولتی که 
در این جزیره وجود دارد فعال بوده و از محل اعتبارات دولتی 

در اختیار سازمان منطقه آزاد کیش در حال تکمیل است.
وی با بیان اینکه برای تکمیل این طرح ها ۲۰ هزار میلیارد 
ترمینال جدید  افزود:  است  شده  گرفته  نظر  در  اعتبار  ریال 
توسعه  و  بندرچارک  توسعه  طرح  بین المللی،  فرودگاه 
اجرای  دست  در  طرح های  جمله  از  ورزشی  زیرساخت های 

این جزیره است.
فارور  هندورابی،  کیش،  جزایر  شامل  کیش  آزاد  منطقه 
بزرگ و فارور کوچک است و سازمان منطقه آزاد کیش 
به عنوان نماینده دولت مأموریت دارد این منطقه به محیطی 
امن، آرام و پاک، برترین مقصد گردشگری برای خانواده ها، 
با  پایدار  توسعه  الگوی  تحقیقاتی،  آموزشی  علمی  قطب 
بهره گیری از فن آوری های نوین و مناسب ترین مکان برای 

سرمایه گذاری در منطقه خلیج فارس تبدیل شود.
مأموریت این سازمان بر اساس طرح جامع ۲۰ ساله مصوب 
۱۳۷۲ آغاز شده و حضور سالانه حدود ۲ میلیون گردشگر 
داخلی و خارجی و سرمایه گذاران متعدد از نشانه های تحقق 

این طرح است.

استان خوزستاناستان خوزستان

وزیر نیرو:

طراحی تا تأمین تجهیزات طرح 
آبرسانی غدیر کاملًا ایرانی است

 
 

 
وزیر نیرو با اشاره به افتتاح طرح آبرسانی میان مدت غدیر 
این  پروژه  مهم  ویژگی های  از  یکی  گفت:  خوزستان،  در 
لوازم آن صد  و  تجهیزات  تأمین  و  اجرا  است که طراحی، 

درصد ایرانی است.
آب  انتقال  خط  شمالی  پمپاژ  افتتاح  در  محرابیان  علی اکبر 
شرب در استان خوزستان که با حضور رئیس جمهور به افتتاح 
رسید، اظهار کرد: در این طرح قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا 
مهم  ویژگی های  از  یکی  داشتند.  مشارکت  پیمانکار   ۵۰ و 
پروژه این است که طراحی، اجرا و تأمین تجهیزات و لوازم 
آن صد درصد ایرانی است که باید از سازندگان  که خارج 

از نرم های عادی تجهیزات را ساختند قدردانی کنم. 
یک  بتوانیم  اگر  در کشور  داد:  ادامه  وی  ایلنا،  گزارش  به 
طول  ماه   ۲۴ برسانیم،  اجرا  مرحله  به  و  تعریف  را  پروژه 
ما  می کشد در حالی که پروژه آبرسانی غدیر در طول ۱۰ 
به بهره برداری رسید. در سفری که آقای رئیسی به خوزستان 
آب  تأمین  خوزستان  مردم  حق  به  مطالبه  مهم ترین  آمدند 
تلاش  خیلی  گذشته  دولت های  در  بود.  مستمر  و  باکیفیت 
این  مجموع  اما  درآمد  اجرا  به  متعددی  پروژه های  و  شد 
حرکت ها و طرح های عظیم نتوانست مطلوبیت لازم را برای 

مردم خوزستان داشته باشد.
وزیر نیرو با اشاره به ویژگی های طرح آبرسانی غدیر، عنوان 
خوزستان  به  رئیسی  آقای  که  سفری  در  اینکه  اول  کرد: 
داشتند این طرح  مصوب شد که خیلی ها آن زمان می گفتند 
آیا این طرح در یک سال اجرایی خواهد شد که خدا را شکر 
پیگیری های آقای رئیسی و در  با  اینکه مصوب شد  از  بعد 

طول ۱۰ ماه به بهره برداری رسید.
استان خوزستان  وی خاطرنشان کرد: مهم ترین گلایه مردم 
کیفیت آب بود. در پروژه های قبلی منبع آب سد کرخه بود 
که EC در کرخه بالا بود و همین به شبکه تزریق می شد و 
از  به خاطر کمبود آب، مجبور می شدند  نیز  در طول مسیر 

رودخانه کارون آب برداشت کنند که هر چه به شهرهای 
جنوبی نزدیک تر می شد EC آب بالا می رفت و به ۸۰۰۰ هم 
می رسید. یعنی آب کاملًا شور، غیرقابل استفاده برای شرب 
و غیربهداشتی بود اما با بهره برداری از این پروژه EC آب 
از ۸۰۰۰ به ۵۵۰ رسید که واقعاً جزو آب های بسیار خوب 
گفت  می توان  تقریباً  می شود.  محسوب  کشور  باکیفیت  و 
آب آشامیدنی و آب شرب شبکه کشور ما جزو بهترین های 
دنیا است. ضمن این که با اجرایی شدن طرح غدیر نیز آب 

خوزستان جزو بهترین آب های کشور است. 
میلیارد  هزار   ۲۸ تا   ۲۵ قبلی  طرح  در  کرد:  بیان  محرابیان 
تومان به نرخ سال قبل پیش بینی شده بود که حداقل اجرایی 
شدن پروژه نیز ۵ ساله بود اما این پروژه، یک ساله و با یک 

بیستم تا یک بیست و پنجم آن نرخ اجرایی شد. 

اندیشمک
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان 

خبر داد؛

احیای ۸ حلقه چاه آب شرب
در اندیمشک

دیرعامل شرکت آب و فاضلاب خوزستان با اشاره به اینکه 
عملیات احیای ۸ حلقه چاه آب شرب در شهرستان اندیمشک 
پایداری  با هدف  این عملیات  پایان رسیده است، گفت:  به 
آب در منطقه اندیمشک و مقابله با تنش آبی طراحی و به 

اجرا رسیده است.
محمدرضا کرمی نژاد در گفت و گو با ایسنا با اشاره به تأمین 
آب  تأمین  برای  کرد:  اظهار  اندیمشک،  شهرستان  در  آب 
شرب شهرستان اندیمشک دو راهبرد احیاء آبخوان چاه های 
آب شرب و همچنین ایجاد چاه های آب شرب جدید مورد 

توجه و اجرا قرار گرفته است،
وی افزود: در گام نخست با اجرای طرح احیا آبخوان ۸ حلقه 
چاه آب در نقاط مختلف شهرستان ضمن افزایش تولید، فشار 

آب در این مناطق نیز افزایش یافت.
کرمی نژاد تصریح کرد: این عملیات با هدف پایداری آب 
در منطقه اندیمشک و مقابله با تنش آبی طراحی و به اجرا 

رسیده است.
وی خاطرنشان کرد: چاه های آب روستای قلعه مختار، چاه 
شماره یک و دو تأسیسات بالارود واقع در دوکوهه، چاه های 
شماره ۲ و ۳ کوی لور، چاه شماره ۷ چم گلک، چاه زارع و 
چاه شهرداری برای منطقه مسکن مهر در طی ماه های اخیر 

احیا و فشار آب در این مناطق افزایش یافته است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

 نیروهای بومی برای جذب 
در پتروشیمی های دهدشت 

اولویت دارند

 

 

روستاهای  مردم  گفت:  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
احداث  حال  در  پتروشیمی  در  استخدام  برای  کهگیلویه 
دهدشت بومی محسوب می شوند و در اولویت جذب هستند.

به گزارش ایرنا، سید علی احمدزاده در جمع مردم روستای 
پتروشیمی  در  داشت:  اظهار  کهگیلویه،  شهرستان  طولیان 
قرار  استانی  گچساران دو سهمیه خاص گچساران و سهمیه 
مورد  همین  هم  دهدشت  پتروشیمی های  برای  و  شده  داده 

مدنظر است.
به  نسبت  کهگیلویه  روستاهای  مردم  تمام  داد:  ادامه  وی 
این  و  می شوند  محسوب  بومی  دهدشت  پتروشیمی های 
نیروهای بومی شهرستان ها  نتیجه برسند  به  پتروشیمی ها که 

اولویت دار می شوند.
استاندار کهگیلویه و بویراحمد تصریح کرد: در آزمون هر 

فردی که نمره بالایی بگیرد جذب خواهد شد.
روستاها  بقیه  با  طولیان  روستای  داشت:  ابراز  احمدزاده 
تفاوتی  پتروشیمی  آزمون  برای  دهدشت  شهر  به  چسبیده 

ندارد و مردم در این زمینه نگرانی نداشته باشند.
و  و جوانان  اداره کل ورزش  با همکاری  تأکید کرد:  وی 
و  سالن  نبود  مشکلات  مجلس،  در  مردم  نماینده  همراهی 

تجهیزات ورزشی را پیگیری و رفع کنند.
رئیس  اینکه  بر  تأکید  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  استاندار 
سازمان جهاد کشاورزی بیشتر به روستای طولیان توجه کند، 
افزود: مشکل کود شیمیایی کشاورزی روستا با مشخص شدن 
شهرک  بزرگترین  اینکه  ضمن  شود،  رفع  توزیع  عاملیت 

گلخانه ای استان در این روستا در حال احداث است.
احمدزاده خواستار بهسازی روستا توسط بنیاد مسکن انقلاب 
دو  ظرف  برق  نیروی  توزیع  شرکت  گفت:  و  شد  اسلامی 

هفته آینده روشنایی این منطقه را به طول کامل انجام دهد.

اجرا و به ثمر رساندن طرح های سرمایه گذاری، یکی از دغدغه های شهردار و شورای اسلامی دوره ششم شهر لار از روز نخست بوده و هست.
سرویس خبری/ سید کامران علوی: از این رو مدیران شهری برای تحقق پروژه های سرمایه گذاری در سطح منطقه، با جدیت تمام این موضوع را 

در سطح شهرستان و استان پیگیری می کنند.
یکی از موارد این پیگیری ها، نشست های متعددی است که تاکنون شهردار و اعضای شورای شهر با سرمایه گذاران برگزار کرده اند.

اخیرا نیز نواز شریفی لاری شهردار لار و خلیل نامدار رئیس شورای اسلامی این شهر، در دو نشست جداگانه با دو سرمایه گذار، به تشریح طرح های 
سرمایه گذاری در منطقه پرداختند.

امید می رود که به زودی تلاش مدیران شهری لار برای این امر مهم محقق شود.

تلاش مدیران شهری لار در تحقق اجرای پروژه های سرمایه گذاری


